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Abstract (en)
The board has a lower layer forming a slider (2) that includes a groove (3) oriented parallely to a median longitudinal axis (4) of the board. The
groove forms a depression with respect to the rest of a plane of the bottom of the slide. The layer has an additional element whose shape partially
corresponds to that of the groove, where the element forms a central portion of the layer. The additional element is made of material distinct from
that of a main element, where the material possess weak frictional coefficient with respect to snow.

Abstract (fr)
Planche de glisse (1) présentant une couche inférieure (2) formant la semelle de glisse qui comporte au moins une rainure (3) orientée
sensiblement parallèlement à la direction de glisse (4), et formant une dépression par rapport au reste sensiblement plan de la semelle de glisse,
caractérisée en ce que la couche formant la semelle de glisse présente une fraction (11) dont la forme correspond au moins partiellement à celle de
la rainure (3), et qui est réalisée en un matériau d'une couleur distincte de celle du matériau dont est formé le reste (10) de la couche inférieure.
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